



公司简介

About Us

江苏迈奇重工机械有限公司为国内专业石材机械及相关配件、机器零部件铸造和精加工的制造商。迈奇公司成功引进吸收欧洲百年沉淀下来的品质理念与先进技术，融合了最新数字化智能新科技，创造性的发展了中国石材机械设备行业新标杆！在公司不断的发展壮大下，2018年初投资8000万成立江苏迈奇重工机械有限公司，厂房占地67亩，标准车间3.2万平方米，极大的扩大了产能。

公司已采购安装2台海天精工大型数控龙门3.2*8米,4.2*8米,武汉重型机床镗铣床3*6米,台湾远东数控镗床310及4米数控立车等大、中、小型加工设备12套。

年产框架锯120台,磨机20台,线锯 50 台,年销售额超亿元人民币。

并于2021年被国家认定为高新技术企业，国家科技型中小企业！迈奇公司始终秉承“技术领先、质量第一、服务至上、表里如一”的企业文化。迈奇公司坚信，有石材机械的地方，就有迈奇机械与迈奇科技！

Jiangsu Maiqi Heavy Machinery Co., Ltd. is a domestic professional manufacturer of stone machinery and related accessories, machine parts casting and finishing. Maiqi company has successfully introduced and absorbed the quality concept and advanced technology precipitated in Europe for a century, integrated the latest digital intelligent new technology, and creatively developed a new trend in China's stone machine and equipment industry! With the continuous development and expansion of the company, Jiangsu Maiqi Heavy Machinery Co., Ltd. was established with an investment of 80 million at the beginning of 2018. The plant covers an area of 67 Mu and the standard workshop covers 32000 square meters, greatly expanding the production capacity.

The production base in Jiangsu covers an area of 87 mu, with 32,000 square meters of standard workshops. The registered capital is 18 million yuan; The company has purchased and installed 12 sets of large, medium and small-sized processing equipment, including 2 large-scale CNC gantry machines from Haitian Precision with specifications of 3.2x8 meters and 4.2x8 meters, a boring and milling machine of 3x6 meters from Wuhan Heavy Machine Tool, a CNC boring machine 310 from Taiwan Far Eastern and a 4-meter CNC vertical lathe; The annual output is 120 frame saws, 20 grinders and 50 wire saws, and the annual sales volume exceeds 100 million yuan.

It was recognized as a high-tech enterprise and a national science and technology small and medium-sized enterprise by the state in 2021! Maiqi company always adheres to the corporate culture of "leading technology, quality first, service first, and consistent inside and outside". Maiqi company firmly believes that where there are stone machines, there are Maiqi machines and Maiqi technology!